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ســهیلا روزبــان- شــهروند |  بنگاه های 
نیمه تعطیل یکی پــس از دیگری، احیا می شــوند. 
براســاس اعلام علی یزدانــی معــاون وزیر صنعت 
10هــزارو869 بنگاه اقتصادی متقاضی تســهیلات 
طرح رونق تولیــد، با بانک ها قــرارداد منعقد کرده و 
موفق به دریافت 8 هزارو122میلیارد تومان تسهیلات 
بانکی شده اند. بنگاه هایی که در سال های گذشته هر 
روز خبر نابودی و مرگشان شــنیده می شد، به گفته 
دولتمردان حالا در مدار بازگشــت قــرار گرفته اند. 
ادعایی کــه فعالان بخش خصوصی نیــز بر آن صحه 
می گذارند و از احیــای 3 برند تولید لوازم خانگی خبر 
می دهند. به گفته محمد طحان پــور رئیس اتحادیه 
لــوازم خانگی، کارخانه آزمایش، 3 نوع لباسشــویی، 
یخچــال و یخچال فریزر خود را از اواخر اردیبهشــت 
96 روانه بــازار خواهد کرد. ایــن کارخانه که با تکیه 
بر تســهیلات بانکی نوسازی ماشــین آلات خود را با 
همکاری یک شــرکت ایتالیایی در دســتورکار قرار 
داده، پیش بینی می شــود که خط تولیدش را تا پایان  
سال راه اندازی کند، اما این تنها خبر خوش این فعال 
بازار نبود و ارج و پارس الکتریک 2 برند دیگری است 
که طحان پور نســبت به از ســرگیری تولیدات آنها 
امیدوارانه سخن می گوید؛ »مذاکره با برخی از شرکت 
اروپایی برای تولید مشترک با کارخانه پارس الکتریک 
و ارج آغاز شده و نظام بانکی نیز آمادگی خود را برای 
تأمین نقدینگی مورد نیاز نوســازی ماشین آلات این 

کارخانه اعلام کرده است.«
او البته ورشکستگی بنگاه های زیانده که تولیدشان 
هیچ توجیه اقتصادی ندارد را در دنیای صنعت امری 
طبیعی می داند و معتقد اســت که احیای بنگاه های 
تولیدی و اعطای تسهیلات بانکی باید براساس صرفه 
اقتصادی و سودآوری آنها و نه تعصب های ملی صورت 
گیرد، اما مهدی کریمی تفرشی عضو هیأت مدیره خانه 
صنعت، معدن و تجارت جوانان ایران از دیگر موافقان 
سخت گیری درپرداخت تســهیلات بانکی است. او با 
اشــاره به وام هایی که حتی یک ریال آن صرف تولید 
نشده است، می افزاید: این سخت گیری حاصل همان 
وام های بی ضابطه ای است که در سال های گذشته به 

تولید کننده نماها پرداخت می شد.
احیای نوستالژی های ایرانی 

خرداد امســال بود که خبر مرگ نوســتالژی های 
ایرانی روی رســانه های خبری مخابره شد. فروپاشی 
کارخانه ارج و آزمایش و پــس از آن پارس الکتریک 
درحــدود 50سالگی شــان درحالی صــورت گرفت 
که عمــر برخی از برندهــای اروپایی بــه بیش از دو 
قرن هم می رســد. بعــد از آن بود کــه دولتمردان از 
احیای بنگاه های ورشکســته و نیمه تعطیل و اعطای 
۷ هزارو400 میلیارد تومان بــه 5۷00 بنگاه تولیدی 
کوچک و متوسط خبر می دادند. بعد از آن بود که نظام 
بانکی ملزم به حمایــت از واحدهای تولیدی درقالب 

طرح رونق تولید شــد. طرحی که بــه گفته فعالان 
اقتصادی، دولت تا حــدودی در اجرای آن موفق بوده 
اســت. محمد طحان پور رئیس اتحادیه لوازم خانگی 
که پیشــتر از احیای برندهای ارج، پارس الکتریک و 
آزمایش خبر داده بود، حالا از تحقق وعده ها و نوسازی 
ماشــین آلات نوســتالژی های ایرانی به »شهروند« 

می گوید.
 به گفته او، درحــال حاضر ســاماندهی کارخانه 
آزمایش آغاز شده است و از اواخر اردیبهشت  سال 96 
یخچال، یخچال فریزر و لباسشــویی پارس روانه بازار 
خواهد شــد. این اتفاق درحالــی رخ می دهد که طی 
10 سال گذشته خط تولید این کارخانه کاملا متوقف 
شــده بود و هیچ اثری از محصــولات این برند مطرح 

قدیمی در بازار نبود.
 تولید مشترک پارس الکتریک 

با برندهای خارجی 
اما کارخانه پارس الکتریک از دیگر برندهای قدیمی 
ایران بود که تعطیلی آن در  سال جاری حاشیه ساز شد، 
اما حالا به گفته رئیس اتحادیه لوازم خانگی ساماندهی 
خط تولید این کارخانه و به روزرسانی ماشین آلات آن 

در دســتور کار قرار گرفته و امید می رود که در  سال 
آینده شــاهد همکاری این برند با شرکت های مطرح 

خارجی و عرضه مجدد محصولات آن باشیم.
به گفته او، مذاکره با برخی از شــرکت های خارجی 
برای تولید مشــترک با کارخانه پارس الکتریک آغاز 
شــده و نظام بانکی نیز آمادگی خــود را برای تأمین 
نقدینگی مورد نیاز نوسازی ماشین آلات این کارخانه 

اعلام کرده است.
او اما توضیح می دهد که تولید ماژول تلویزیون که 
حدود ۷5 درصد قیمت محصول را تشــکیل می دهد، 
توسط 5 کارخانه چینی صورت می گیرد و شرکت های 
دیگر با توجه به هزینه بالای انتقال تکنولوژی و دانش 
فنی این قطعه را که البته اصلی ترین قطعه تلویزیون 
هم هســت، از این تولید کننده ها خریداری می کنند 
و تولید تلویزیون های ایرانی نیز از این امر مســتثنی 

نیستند. 
رئیس اتحادیــه لوازم خانگی همچنیــن در رابطه 
با آخرین وضع کارخانه ارج نیــز، می گوید: مذاکرات 
اولیه برای تأمین نقدینگی و دریافت تسهیلات بانکی 
آغاز شــده و امید می رود بعد از نوسازی تجهیزات و 

ماشین آلات خط تولید این کارخانه نیز احیا شود.
این فعال بخش خصوصی با اشــاره به عمر طولانی 
برندهایی درکشــورهای اروپایی، ارزش معنوی یک 
برند را مــورد توجه قرار داد و گفــت: برندی که برای 
ایجاد آن سال ها تلاش شــده، نباید به یک باره از بین 

برود و نسبت به نابودی آن بی تفاوت بود.
احیای بنگاه یا تخریب اقتصاد ملی

اما پیکان اتهام برخی منتقدان دولت درحالی روند 
ورشکســتگی برخی از بنگاه های تولیــدی در ایران 
را نشانه رفته اســت که برخی از فعالان اقتصادی این 
اتفاق را در دنیای صنعــت امری بدیهی می دانند. این 
همان نکته ای اســت که محمد طحان پــور نیز بر آن 
صحه می گــذارد. او می گوید: بســیاری از تاجران و 
فعالان اقتصادی ورشکســتگی خود را پشت اعتبار و 
خوشــنامی که قبل از بحران مالی به دست آورده اند، 
مخفــی می کنند و تحمل موقعیت جدیــد برای آنها 
کمی سخت اســت، ضمن این که این اعتبار برای آنها 
آبرویی تلقی می شــود که براساس فعالیت چندین و 
چند ساله شان و نسل به نســل جمع کرده اند. فارغ از 
این که برخی واحدهای تجــاری یا صنعتی هم وجود 

دارند که از ابتدا فعالیت شان توجیه اقتصادی نداشته و 
حال باید ورشکستگی را بپذیرند.

او در ادامــه با تأکیــد بر این که احیــای بنگاه های 
تولیدی باید براساس صرفه اقتصادی و سودآوری آنها 
و نه تعصب های ملی صورت گیرد، ادامه داد: طبیعی 
اســت که هرچقدر بنگاه نقش کلیدی و سیســتمی 
درجامعــه و حلقه ارتباطی گســترده تری داشــته 
باشد، به همان میزان ورشکســتگی آن برای اقتصاد 
تخریب کننده تر اســت. به همین دلیل لازم اســت 
اولویت گذاری دولت برای حل مشــکل ورشکستگی 
بنگاه هایی باشــد که نقش اساسی و مهم تری در بدنه 
اقتصاد دارند و ورشکســتگی آنها باعث ورشکستگی 

بنگاه های دیگر هم خواهد شد.
نبود شفافیت و نگاه ضد سرمایه داری

او برخی نگاه های ضد سرمایه داری درکشور را مورد 
اشاره قرار داد و افزود: بخش عمده ای از این نگاه ناشی 
از نبود شفافیت در اقتصاد است. در اقتصاد شفاف که 
نحوه کســب درآمد و دارایی و پرداخت مالیات افراد 
کاملا مشخص اســت، هیچ نگرانی از بابت برملاشدن 
ریــز دارایی افراد وجــود ندارد. درچنیــن اقتصادی 

سرمایه دار به نوعی ســرمایه کشور تلقی می شود که 
می تواند درتوسعه و رشــد اقتصادی موثر واقع شده و 

دراین مسیر گام بردارند.
به زعم او، معمــولا درتمامــی اقتصادهــای دنیا 
کارآفرینی به عنوان یک فاکتور بسیار مهم اقتصادی 
شناخته می شود و تسهیلاتی برای کارآفرینان درنظر 
گرفته می شود، زیرا فرصت شــغلی برای افراد دیگر 

ایجاد می کند و ارزش افزوده اقتصادی دارد.
سخت گیری های منطقی

نحوه پرداخت تســهیلات بانکی و استفاده از منابع 
پرداخت شده در امور غیرتولیدی از دیگر نکات مورد 
اشــاره این فعال بخش خصوصی بــود. او هرچند که 
معتقد اســت؛ وضــع پرداخت تســهیلات در دولت 
یازدهم مساعد تر شده، اما می گوید که نظام بانکی باید 
با حساسیت ببشتری تســهیلات مورد نیاز بنگاه ها را 
تأمین کند، اما طحان پور تنها موافق سخت گیری های 
نظام بانکی نیست و مهدی کریمی تفرشی فعال بخش 
خصوصی و عضو هیأت مدیــره خانه صنعت، معدن و 
تجارت جوانان ایران از ضروری بودن آن به »شهروند« 
می گوید. او با اشــاره به وام هایی کــه حتی یک ریال 
آن صرف تولید نشــده اســت، گفت: روند تسهیلات 
بانکی درحال حاضر مرحله به مرحله و براساس روند 
پیشرفت کار صورت می گیرد؛ این سخت گیری حاصل 
همان وام های بی ضابطه ای اســت که در ســال های 

گذشته به تولید کننده نماها پرداخت می شد.
او همچنین پرداخت وام به پروژه های غیراقتصادی 
را نیز مورد انتقــاد قرار داد و گفــت: درحال حاضر با 
حجم انبوهی از بنگاه های هــای تولیدی کوچک در 
صنعت غذا مواجه هســتیم. این بنگاه ها که با اتکا به 
تسهیلات بانکی بدون توجه به نیاز بازار و وارد صنایع 
اشباع شده می شدند، نه توان رقابت با تولیدکنندگان 
بزرگ در بازار داخلــی را دارند و نه امــکان صادرات 

محصولات.
مشاور عالی انجمن صنایع غذایی ایران با بیان این که 
نظام بانکی قادر نیســت تمامی تقاضاها را پاسخ دهد، 
دلیــل آن را حجم بالای معوقات دانســت و ادامه داد: 
فعالیت این بنگاه هایی که در ســال های گذشته ایجاد 
شــده، عقلانی نبود و همین مســأله موجب شده که 
هم اکنون بانک ها مالکان یک سری صنایعی شوند که 

فعالیت آنها هیچ توجیه اقتصادی ندارد.
بانک ها درسال های گذشته منابع بسیاری را به عنوان 
تســهیلات داده اند که حجم قابل توجهی از این منابع 
به نظام بانکی کشور بازنگشته است. براساس آمارهای 
مربوطه حداقل 14 درصد از این منابع به شکل مطالبات 
معوق غیرقابل بازگشــت دست اســتفاده کنندگان از 
تسهیلات بانکی مانده است. وقتی به طرازنامه بانک ها 
نگاه کنید، رقم درشتی از منابع را مشاهده می کنید اما 
بخش قابل توجهی از این منابع درجریان نیســت که 

شامل مطالبات معوق و تسهیلات اعطلایی است.

برندهای خاطره ساز  ایرانی احیا می شوند

پایان خوش آزمایش
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1 بهمن

 اقتصاد مقاومتی را 
لوث نکنیم

نماینــده ولی فقیــه درهرمــزگان و امام جمعه 
بندرعباس گفت:  مسئولان نظام مراقب باشند هر 
پروژه و فعالیتی را که انجــام می دهند، به اقتصاد 
مقاومتی ربــط ندهند و اقتصــاد مقاومتی را لوث 
نکنند. آیت الله غلامعلی نعیم آبادی درخطبه های 
این هفته نمازجمعــه بندرعباس افــزود: منظور 
مقام معظم رهبری از اقتصاد مقاومتی واقعی، یک 
اقتصاد مقاومتی فعال و پویا برای دفع موانع توسعه 
و تلاش درمسیر پیشرفت کشور است که بعضی ها 
پاسخ صوری به ندای رهبری دادند و کشیدن خط 
راه آهن برای قطارها و خرید هواپیما و هرکاری که 

انجام دهند را به اقتصاد مقاومتی ربط می دهند. 
او با اشــاره به این که »بی تیشــه فقر ریشه کن 
نمی شــود«، اظهار کــرد: تــا اقتصاد را بــه بازو 
دامــداری  و  و کشــاورزی  کلنــگ  و  بیــل  و 
 وصــل نکنیــم و جامعــه از حالت رکــود خارج
 نشــود و هر انسانی نیندیشــد که چگونه کار را به 
جریان درآورد و مشغول به فعالیت شود، اقتصاد ما 

همچنان لنگ است.

30 دی

 توافق با زیمنس آلمان 
برای ساخت لکوموتیو برقی 

شرکت ایرانی مپنا و زیمنس آلمان برای تأمین 
و ساخت لکوموتیو برقی و انتقال دانش فنی آن به 
کشــور به توافق نهایی رسیدند. سعید محمدزاده، 
پنجشنبه درجمع خبرنگاران درمشهد گفت: این 
قرارداد که در چارچوب قوانین کشــور انجام شده 
و براساس آن بناست، نیروهای داخلی بخش قابل 
توجهی از پروژه را به انجام برســانند، هفته آینده 
به امضا خواهد رســید. به گفته او، 2 میلیارد دلار 
اعتبــار مالی طــرح برقی کردن راه آهــن تهران- 
مشــهد نیز از طریق فاینانس تأمین شــده و امید 
اســت پیش از نوروز 96، خبر خــوش آغاز اجرای 

پروژه به زائران حضرت رضا)ع( اعلام شود. 
 مدیرعامل راه آهــن، عملیاتی کــردن منویات 
مقام معظم رهبری درخصوص اقتصاد مقاومتی را 
از اولویت های این سازمان دانست  و گفت: راه آهن 
تلاش دارد با فراهم کردن بستر لازم برای افزایش 
ســهم خود در جابه جایی بار و مسافر، در راستای 
صرفه جویــی درمصرف ســوخت و تأمین امنیت 

هم میهنان گام بردارد.

2 بهمن

 20 پرواز 
برای بارورسازی ابرها انجام شد 

معاون آب و آبفای وزیر نیرو با اشــاره به برنامه های 
این وزارتخانه برای بارورسازی ابرها، خاطرنشان کرد: 
دراین راســتا از دهم آبان ماه گذشته 20 سورتی پرواز 
معادل60ســاعت پرواز در 8 استان کشور انجام شده 
اســت. از این روش هــر مترمکعــب آب از این روش 

حداکثر 45تومان تمام می شود. 
»رحیم میدانی« ضمن اشاره به مشکلات اعتباری 
طرح بارورسازی ابرها درکشور، گفت: امسال 90 میلیارد 
ریال اعتبار برای شرکت مجری طرح درنظر گرفته شد، 
اما تاکنون پولی به آنها پرداخت نشده است، اما پیگیر 
پرداخت اسناد خزانه اسلامی به آنها هستیم. میدانی 
یادآور شد: رادارهای از کارافتاده موجود برای این کار 
نیز، با تلاش متخصصان داخلی احیا شده و در راستای 
اهداف اقتصاد مقاومتی حتی فشنگ های مربوطه نیز 
درحال بومی سازی اســت. به گفته این مقام مسئول، 
استحصال آب از این طریق بین 15 تا 45تومان در هر 
مترمکعب هزینه دارد؛ این درحالی است که تأمین آب 
از طریق آب شیرین کن ها بین 3 تا 6 هزارتومان در هر 

مترمکعب هزینه بر است.

گزیده های هفتگی اقتصاد مقاومتی
4 بهمن

 انبارها و مراکز نگهداری کالا
 زیر ذره بین

5 بهمن 

آزادسازی حریم ریلی کشور به 20هزار 
مگاوات انرژی تجدیدپذیر می رسد

3 بهمن

 سیاست و برنامه های دولت 
قابل نقد است 

»سیاست ها و برنامه های دولت قابل نقد است و کسانی 
که می خواهند، بایــد آن را نقد کنند ولی عملکردها و 
شاخص ها قابل نقد نیستند.« اینها بخشی از اظهارات 
معاون اول رئیس جمهوری اسحاق جهانگیری است. 
جهانگیری درمراسم اعطای تندیس و نشان امین الضرب 
به کارآفرینان برتر افزود: این که صداوسیما و رسانه ها 
فرصت برای نقــد دولت فراهم می کننــد، کار خوبی 
است و ما ناراحت نمی شــویم ولی گاهی اوقات عده ای 
درمورد رشد اقتصادی بحث می کنند که درست نیست. 
او گفت: هرکس فرصت دارد، باید مسیر کارآفرینان و 
تولید کنندگان را تسهیل کند و اگر ندارد، آنها را دوست 
داشته باشد و اقتصاد ایران راهی ندارد جز این که بخش 
خصوصی به میدان بیاید و با سرمایه گذاری و تولید، کار 
و اشتغال ایجاد کنیم. جهانگیری همچنین به نامگذاری 
 سال جاری ازســوی رهبر معظم انقلاب به عنوان  سال 
اقتصاد مقاومتی و اقدام و عمل اشاره کرد و گفت: این 
شعار برای من پیام مهمی داشــت و با شرایطی که از 
اقتصاد کشور تصور داشتم، راه اندازی چرخ متوقف شده 

اقتصاد کار پرزحمتی بود.

رویکرد مبارزه با قاچاق کالا سیستمی می شود. 
معــاون دفتر بازرگانــی وزارت صنعــت، معدن و 
تجارت گفــت: طرح مدیریــت انبارهــا و مراکز 
نگهداری کالا بــه منظور مبارزه بــا قاچاق کالا و 
حمایت از تولید داخلی ازســوی ایــن وزارتخانه و 
با همکاری سایر نهادها در دســتور کار قرار دارد. 
حمید محله ای درنشســت کمیســیون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز اســتان قزوین گفــت: این طرح 
با هدف مجوزدارکــردن فعالیت هــای اقتصادی 
فاقــد پروانه، رصــد دقیق جریان گــردش کالا و 
پیشــگیری از صــدور بارنامه هــای غیرواقعی و 
صوری و دسترســی به میزان آمار و موجودی کالا 
در انبارها اجرا می شــود. محله ای همچنین به بند 
23 سیاســت های اقتصاد مقاومتی کــه در آن بر 
»شفاف و روان ســازی نظام توزیع و قیمت گذاری 
و روزآمدسازی شــیوه های نظارت بر بازار« تأکید 
می کند، اشاره کرد و افزود: اجرای این طرح ضمن 
تشــدید مبارزه با قاچاق کالا، بــه تحقق اقتصاد 

مقاومتی درکشور نیز کمک می شود.

دبیر ستاد توسعه فناوری انرژی های تجدیدپذیر 
معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری گفت: 
در ســند چشــم انداز 1404 از میزان کل عرضه 
انرژی درکشــور، یک وهشــت دهم  درصد )حدود 
20هزار مــگاوات( برای انرژی هــای تجدیدپذیر 
مصوب شده است. به گفته ســیروس وطن خوان 
آمارهای بین المللی نشان می دهد که ایران دارنده 
اول ذخایر نفــت و گاز دنیاســت و در انرژی های 
تجدیدپذیر نیز جزو کشــورهای کم نظیر هستیم. 
او بیــان کرد: در ایــران بیــش از 300روز آفتاب 
داریم، درصورتی که در دنیا برخی کشورها از این 
نعمت محروم هســتند، اما با وجود این که ما غرق 
انرژی های تجدیدپذیر هســتیم، قدر انرژی های 
خود را نمی دانیم. هر آنچه از انرژی باد، خورشید، 
گرمایی باید داشته باشــیم، دراین کشور داریم اما 
توان استفاده از آن را نداریم. او تأکید کرد: امروزه 
با مدل اقتصــاد مقاومتی و اقتصــاد دانش بنیان 
که درجامعــه مطــرح شــده، ارزش انرژی های 

تجدیدناپذیر هم دوچندان شده است. 

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:17/00- 16/30

ویژه

مدیر عامل شــرکت عمران شهر جدید اندیشه 
در تشریح عوامل مؤثر در فاصله گرفتن از معماری 
ایرانی- اســلامی به مهر گفت: یکی از اشکالات و 
ایرادات مهم در این حوزه به عدم شناسایی و تبیین 
اساسیِ معماری مذکور معطوف می شود و به واقع تا 
شناخت کافی از این سبک از معماری حاصل نشود، 

نمی توان تحقق و اجرای آن را انتظار داشت.
آیینی افزود: بسیاری از فعالان حوزه شهرسازی 
و ساختمان سازی با مفاهیم و شاخصه های معماری 

ایرانی-اسلامی ناآشنا هستند و آگاهی و شناخت 
عمیقی از این امر وجود ندارد واز ســوی دیگر رشد 
شهرنشینی به عنوان عرصه ای که اصلی ترین کانون 
و تجلی گاه ســبک های معماری به شمار می رود، 
باعث شده تا از دهه 30 به بعد، پدیده شهرنشینی 
با سرعت و شتاب محسوس و قابل توجهی رشد و 
تسری یابد و این گسترش آن چنان که باید با مفاهیم 
و جهان بینی ایرانی-اســلامی هم نشین و همگام 

نشد.

غلبه معماری غربی بر معماری ایرانی-اسلامی
ویژه

سومین جلسه ستاد ســاماندهی امور جوانان 
به ریاســت دکتر ناجــی فرماندار شهرســتان 
شهریار با موضوع اشــتغال جوانان تشکیل شد 
و ضمن تبادل نظر و بحث و بررسی تصمیمات 

مقتضی گرفته شد.
بنا بر ایــن گزارش، این جلســه بــا حضور 
امینــی معاون فنــی عمرانــی فرمانــداری، 
 صارمــی مشــاور فرمانــدار، احمدعبدالونــد 
رئیــس اداره ورزش و جوانــان، رهگذر رئیس 

هیأت ورزش های همگانی، رؤســای شوراهای 
اسلامی، عباس شوندی شهردار اندیشه و دیگر 
شهرداران شهرهای شهرستان شهریار تشکیل 

شد.
در این جلســه ضمن بررســی پیشنهادات 
و نقطه نظــرات اعضــای ســتاد در خصوص 
راهکارهــای ســاماندهی امــور جوانــان در 
شهرستان شــهریار تصمیمات مقتضی اتخاذ 

شد.

سومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان شهرستان شهریار
ویژه

محمدعلی شربتدار:گلستان| نخستین جلسه 
شورای اطلاع رسانی شــرکت شهرک های صنعتی 
گلســتان با حضور معاون صنایــع کوچک، رئیس 
خبرگزاری ایرنا مرکز گلســتان، نماینــده روزنامه 
گســترش صمت و نماینده مدیران مسئول نشریات 
استانی  برگزار شــد. معاون صنایع کوچک شرکت 
شهرک های صنعتی اســتان گلستان گفت: شورای 
اطلاع رســانی باید در جهت تقویت شــهرک های 
صنعتی و امیدبخشی به مردم در قالب های مختلف 

و متنوع انعکاس خدمات نظام و دولت گام بردارد.  به 
گزارش روابط عمومی شــرکت شهرک های صنعتی 
گلستان، ســیدرضا مســلمی عقیلی اظهار داشت: 
تشکیل شــورای اطلاع رسانی در ســازمان صنایع 
کوچک و شــهرک های صنعتی ایران و به دنبال آن 
در شرکت های اســتانی اقدامی ارزشمند در جهت 
تقویت فعالیت های اطلاع رسانی بوده است. به گفته 
وی توانمندی ها وظرفیت های خوبی در شهرک ها و 

نواحی صنعتی وجود دارد.

تقاضای دولت از مردم


